
 

 
 

Nieuwsbrief EFVV 
Eerste Flakkeese Vogelvereniging opgericht 10 mei 1951 
Nieuwsbrief februari 2024 
 

Bestuur 
 

Voorzitter: Vacant     Secretaris: Arend van der Veer 
Penningmeester: Albert van Lenten    Algemeen bestuurslid: Piet Damme  
Algemeen bestuurslid: Peter Zuidijk 
 
Ereleden: 
Dhr L.J. Hameete 
Dhr G. van den Nieuwendijk 
Dhr J. van den Doel 
Dhr L. van der Velde  
 
Ledenaantal februari 2024  
65 leden; waarvan 3 jeugdleden 
0 gastleden 
 
Nieuwe leden: - 
Opzegging lidmaatschap per 1 januari 2024: rectificatie- niet dhr. A. Westdijk heeft opgezegd 
maar mevr. M. Westdijk- Bakelaar. 
      
Inhoud: 
 

 Bestuurlijke zaken 

 Lezing K. Diepstraten  

 Financiën 

 Nieuws vanuit het District 

 Nieuws van de Nederlandse Bond voor Vogelliefhebbers 

 Oproep  

 
Bestuurlijke zaken 
 
Voor u ligt de eerste nieuwsbrief van 2024. Wij willen als bestuur dit jaar actief een aantal 
evenementen organiseren naast de tentoonstelling eind van het jaar. Denk hierbij aan een 
wederom een lezing en het organiseren van een jongvogeldag met afsluitend een barbecue. 
 



 

Zoals u weet bestaat het bestuur op dit moment uit vier bestuursleden. De vacature van 
voorzitter is nog vacant. Het niet compleet hebben van een dagelijks bestuur is niet 
wenselijk voor welke vereniging dan ook. Wij roepen u dan ook nogmaals op om na te 
denken om ons te helpen binnen het bestuur. Niet direct als voorzitter of lid van het 
dagelijks bestuur, maar te beginnen als algemeen bestuurslid. Vanuit het huidige bestuur 
kan de functie van voorzitter ingevuld worden. 
 
Arend van der Veer (secretaris) geeft graag een inkijkje wat er komt kijken bij het zijn van 
bestuurslid van de EFVV 
Naast de twee ledenvergaderingen komt het bestuur gemiddeld drie keer per jaar bij elkaar 
om verschillende zaken te bespreken. Bijvoorbeeld welke activiteiten gaan we voorstellen, 
hoe houden we leden aangehaakt en de vereniging levendig? Zijn er ontwikkelingen vanuit 
het Rayon, District Zuid-Holland of vanuit de NBvV?  
Bij de voorbereiding rondom de tentoonstelling komt er meer tijd en energie bij kijken (je 
krijgt er dus energie van). De administratieve verantwoordelijkheid ligt bij mij (de secretaris). 
In gezamenlijkheid proberen we sponsoren te krijgen, al willen we dit in 2024 weer met een 
comité van ook leden gaan doen. Dit om een aantrekkelijke catalogus te krijgen en voor het 
rad van avontuur leuke prijzen beschikbaar te stellen. Maar ook de praktische 
voorbereidingen en het zorgen voor voldoende vrijwilligers tijdens de week van de 
tentoonstelling.  
Vanuit jarenlange ervaring kan ik persoonlijk zeggen dat het een enorm gezellige week is die 
voldoening geeft. En bovenal een hele week intensief bezig zijn voor de leden en met de 
vogels is machtig mooi. 
 
De komende drie jaren zal de tentoonstelling in week 48 plaatsvinden. Reden hiervan is dat 
de Eerste Flakkeese Vogelvereniging in die week, vanuit de omgeving geen concurrentie 
heeft van andere verenigingen. Met die aanpassing hopen wij dat het aantal inschrijvingen 
van vogels weer gaat stijgen. Ook zijn de keurmeesters voor de komende drie jaren 
gecontracteerd. Zoals in de laatste vergadering is besproken, komen er vijf keurmeester 
keuren, in plaats van zes. Dit bespaart ons kosten en vijf keurmeesters hebben voldoende 
vogels te keuren. Dit laatste is wat een keurmeester ook graag doet, voldoende en mooie 
vogels keuren.  
Voor de leden die zich niet eerder als vrijwilliger hebben opgegeven om te helpen op de 
keurdag is dit een aanrader. Van afstand kijken hoe keurmeesters bezig zijn is een lust voor 
het oog en kan de kennis en ervaring in de liefhebberij goed doen. 
 
Lezing K. Diepstraten  
 
Maassluis 31 januari 2024. 
 
Beste Leden, 
 
Wij gaan elkaar op 8 maart opnieuw ontmoeten met een plan om zo veel als mogelijk 
resultaat te hebben tijdens ons komende fok/kweekseizoen 2024. 

 
We nemen dus zo veel als mogelijk alle voorbereidingen door, met de basishandelingen die 
nodig dan wel nuttig zijn, door om uw vogels in optimale conditie te krijgen/houden. We 
bespreken een weg (naast alle andere wegen) om e.e.a. te realiseren met zo min als 



 

mogelijk (al of niet tot nu toe 'nodige') medicatie. We proberen dus zo mogelijk op volledig 
natuurlijke basis het hele proces in te vullen met als groot voordeel dat je die natuurlijke 
stoffen bijna niet kan overdoseren en dus ook voorkomt dat aan medicijnen gerelateerde 
stoffen afbreuk zullen doen aan de gezondheid van je vogelbestand. Daarnaast zijn er 
enkele natuurlijke invloeden die we NIET in de hand hebben, n.l. het weer (lees biotoop in de 
wereld) wat ook in ons hok en dus bij onze vogels, invloed heeft. Daarnaast kan het bioritme 
van de vogels aan de orde komen, wat direct invloed heeft op de broedresultaten. 
 
Ik ga eerlijk ook minimaal twee vormen van 'echte' medicatie aanbevelen, maar dan wel om 
het vogelbestand voor te bereiden op een periode van ondersteuning op natuurlijke basis. 
De eerste is om een uitbraak van megabacteriën (zijn schimmels)  voor te zijn en de tweede 
is om de jongen van ouders die drager zijn van atoxoplasmose of flagelaten toch door de 
eerste levensweek te helpen. Voor dit laatste probleem heb ik helaas géén 100% garantie. 
Van een aantal onderwerpen heb ik een samenvatting geschreven en de aanwezigen mogen 
dus rekenen dat ze deze informatie zullen ontvangen. U kunt dan e.e.a. nog eens rustig 
doorlezen en daarmee hoop ik dat alles wat ik op zo’n avond vertel door u beter kan worden 
toegepast. 
 
Het belooft weer een interessante en hopelijk ook heel gezellige avond te worden en 
persoonlijk hoop ik dan ook op een groot geanimeerd gezelschap met veel discussie, 
uitmondend in een goed fok/kweek resultaat voor het jaar 2024, of latere jaren. 
 
Tot vrijdag 8 maart! 
 
Met vriendelijke groeten, 
Kees Diepstraten 
 
Financiën  
 
Op het moment van schrijven wordt de laatste hand gelegd aan de financiën van 2023. De 
kascontrole van de afgelopen jaren en die van 2023 moet nog plaats vinden. We gaan 
proberen dit te organiseren voor de ledenvergadering van 8 maart zodat dit afgevinkt kan 
worden. 
 

Wordt lid van de Facebook pagina Vogelliefhebbers van Goeree Overflakkee e.o.  



 

Nieuws vanuit het District 
 
De Voliere te Dordrecht organiseert een lezing 
 
Lezing 4 maart 2024 bij vogelvereniging De Voliere, Adj. H.P. Kosterstraat 5, 3313 AM in 
Dordrecht. Aanvang 19.30 uur, zaal open vanaf 19.00 uur.  
 
Dr. Peter Coutteel is in 1983 afgestudeerd aan de Rijksuniversiteit van Gent. In de loop der 
jaren heeft hij zich op diergeneeskundig vlak volledig toegespitst op het vak domein “vogels”. 
Deelname aan congressen over heel de wereld, zorgden ervoor dat zijn vakkennis zich niet 
beperkt tot de meest courante vogelsoorten, maar een zeer ruime waaier omvat. Zijn 
uitgebreide kennis en ervaring resulteerden reeds in meerdere wetenschappelijke publicaties 
en met plezier heeft hij vele collega’s opgeleid. De laatste 20 jaar was hij dierenarts 
uitsluitend voor vogels en dit in het door hem opgerichte dierenartsencentrum TRIGENIO te 
Nijlen. Momenteel wijdt hij zich louter nog aan zijn bedrijf Dr. Coutteel Company, Vitaminen 
& Voedingssupplementen voor vogels en is hij consultant in de ontwikkeling van 
vogelmedicijnen bij Pantex - Coutteel. Via lezingen en publicaties tracht hij de 
vogelliefhebbers te helpen bij het optimaal beleven van hun hobby. Een van zijn grote 
drijfveren is namelijk zijn ervaring verder te gebruiken om de kwekers te begeleiden en het 
belang van een positieve samenwerking kweker – dierenarts aan te tonen. Vogels die in 
gevangenschap leven, vragen aan de kweker om moeder natuur zo goed als mogelijk na te 
bootsen, zowel wat betreft de voeding als de huisvesting… en dit in al zijn aspecten. De 
filosofie van een nieuw ontwikkelde productenlijn betreffende vitamines & 
voedingssupplementen, sluit nauw aan bij deze gedachte. 
 
Lancering drie nieuwe producten We zijn erg blij om u te informeren over de lancering van 3 
nieuwe producten, belangrijk voor de gezondheid van vogels.  
 

 Bio Energy Booster 500 g: goed voor stress, transport, herstel, tentoonstelling (met 
probiotica).  

 Calcium D3 500 ml: voor een vlotte ei leg, spierwerking en sterke botten (met 
vitamine D3-supplement).  

 Herbal Mix 500 g: mix van natuurlijke kruiden voor immuniteit en algemene 
gezondheid (met oregano, mariadistel, paardenbloem, munt).  

 
Laat leden van uw vereniging dit weten, zodat ze deze avond niet missen, omdat ze het niet 
wisten. 
 
Namens Dirk van Noort, 
D05 de Voliere 
 
Nieuws van de Nederlandse Bond voor Vogelliefhebbers 

Op de website van de NBvV is een mooi filmpje te bekijken gemaakt tijdens vogel 2024. Het 
is een aanrader om dit filmpje te bekijken. 
https://youtu.be/GYit_mJ6_z4?si=xQzaOF9hobkCuMMS 
 
 

https://youtu.be/GYit_mJ6_z4?si=xQzaOF9hobkCuMMS


 

Oproep  
 
Wilt u ook iets vertellen over uw vogels, verzorging en of de kweek? U kunt dit kenbaar 
maken bij de secretaris. Deze kan u ook helpen bij het schrijven van een verslag. Neem 
hierover dus gerust contact op met de secretaris via secretaris@efvv.nl.  
 
 

Het bestuur van de EFVV 
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